
CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI T ARLUNGENI 
t: 0268.365.713, 0268.365.714; f: 0268.365.072, e: primaria.tarlungeni@yahoo.com 
str. Zizinului nr. 2, sat Tarlungeni, com. Tlirlungeni,jud. Bra~ov; cod postal: 507220 

PROCES-VERBAL 
intocmit astazi 28.01.2021 ora 15:30 cu ocazia 

~edinJei ordinare a Consi/iului Local Tiirlungeni; 

Pre~edintek: de ~edinta, d-na Safta M. constata ca sunt prezenti 14 consilieri locali din nr. total de 17, 
lipscsc dna Borhaci Gyongyi, di. Szasz Attila, di. Terean C-tin F. Este prezent si di. Director al Ocolului Silvie 
,,Ciucas" RA, di. Szakal A.Z., pentru a ofcri lamuriri suplimentare consilierilor, in privinta celor doua proiecte 
care privesc Ocolul. 

Dna Safta M. deschide sedinta. Supune la vot suplimentarea ordinii de zi cu 3 proiecte de hotarare. 
l . Proiect de Hotarare privind aprobarea proiectu]ui ew·opean Achizi/ia de echipamente TIC pentru facilitarea 

accesului elevilor din Comuna Tarlungeni la educa/ie online # imbunatafirea infrastructurii TIC in refeaua 
~colarii din Comuna 1arlungeni, Judeful Bra~ov - cod proiect 144645 ~i a cheltuielilor generate de 
implementarca acestuia- initiator, di. Primar al Comunei Tarlungeni, Beschea Scverius Florin. 

2. Proiect de Hotarare privind aprobarea actualizarii Devizului General anex.at al investitiei ~i 1n consecinta 
actualizarea indicatorilor tehnico-cconomici ai investitiei Modernizare strazi (Str. lzvor, str. Harmanului, str. 
Tudor Vladimirescu), comuna Tarlungeni, judetul Bra~ov, confo11n Anexei - initiator, di. Primar al Comunei 
Tarlungeni, Beschea Severius Florin. 

3. Proiect de Hotarare privind aprobarea bugetului proiectului Reabilitare ~i modernizare str. Padurii- Zizin 
o+OOO-o+O+S00-2,5 km, a indicatorilor tehnico-economici ~i cofinan1area din bugetul local a proiectului, in 
suma de 878.902,58 lei - - initiator, dl. Primar al Comunei Tarlungeni, Bcschea Severius Florin. 

Se aproba in unanimitate suplimentarea ordinii de zi. 
Supunem la vot ordinea de zi, aceasta fiind urmatoarea: 

1. Proiect de hotanlre privind aprobarea modificarii componentei Comisiei Locale de Ordine Publica din 
Comuna Tarlungeni, Jud. Brasov - initiator, di. consilier local Duluman Raimond-Tiberius. 

Transmis spre avizare Comisiei de specialitate nr. 3 - Comisia Juridica ~i de Disciplina, pentru 
Protectia CopiJului Tineret ~i Sport, Protectia Mediului ~i Turism (di. Bonculescu Gabriel, d-na 
Borhaci Gyongyi, di. Geczi Bandi-Csaba, di. Tarcan Titel, dl. Terean C-tin-Florin). 
2. Proiect de hotarare privind insusirea si aprobarea Documentatiei cadastrale intocmite de SC DORA 

SRL, prin Ing. Popa Radu Marius, in vederea rectificarii suprafetei terenului aflat in proprietatea Statului 
Roman, inscris in CF nr. 103452, nr. cad. 103452 de la 2520 mp., la 2.593 mp. - initiator, di. Primar al 
Comunei Tarlungeni, Be~chea Severius-Florin. 
Transmis spre avizare Comisiei de specialitate nr. 2 - Comisia pcntru invafamant, Sanatate ~i 

Familie, Amenajarea Teritoriului ~i Urbanism, Muncii ~i Protecfie Sociala (d-na Csiki Judit
Magdolna, di. Dinu Tiberiu George, di. Otelas C-tin, di. Szasz Attila, di. Zbarcea Claudio 
Constantin). 
3. Proiect de hotarare privind aprobarea Planului de Actiuni si Lucrari de Interes Local in Comuna 

Tarlungeni, Jud. Brasov pe anul 2021, ce vor fi executate de beneficiarii de ajutor social, confonn 
Anexei - initiator, di. Primar al Comunei Tarlungeni, Be~chea Severius-florin. 
Transmis spre avizare Comisiei de specialitate nr. 2 - Comisia. pentru Invafamant, Saoatate ~i 

Familie, Amenajarea Teritoriului ~i Urbanism, Mondi ~i Protecfie Sociala (d-na Csiki Judit
Magdolna, di. Dinu Tiberio George, di. Otclas C-tin, dl. Szasz Attila, di. Zbarcea Claudio 
Constantin). 
4. Proiect de hotarfu:e privind aprobarea volumului de masa lemnoasa lemn de lucru si lemn de foe, pentru 

anul 2021, din fondul forestier al Comunei Tarlungeni, administrat de Ocolul Silvie "Ciucas" R.A,' ce 
se poate valorifica in mod direct pentru consumul propriu al institutiilorpublice, al institutiilor de interes 



local finantate de la bugetul de stat sau local, pentru nevoile proprii ale persoanelor fizice, persoanelor 
fizice autorizate, intreprinderilor individuale si intreprinderilor familiale, asociatHlor si fundatiilor, 
precum si pentru nevoile proprii ale administratorului fondului forestier, conform propunerii inaintatc 
de Ocolul Silvie "Ciucas" RA - initiator, di. Primar al Comunei Tarlungeni, Be~chea Severius-Florin. 
Transmis spre avizare Comisiei de specialitate nr. 1 - Comisia peotru Agricultura, Activitati 

economico-financiare, Activitati social-culturale si culte (d-na Safta Maria Elena, d-na Cioflinc Maria 
Adriana, di. Beschea Gbeorghe, di. Duluman Raimond-Tiberius, di. Mfron Alexandru, di. Taizs 
Janos, di. Vilcu Laureotiu). 
5. Proiect de hotarare privind aprobarea pretului de pomire pentru materialul lemnos, care urmeaza a fi 

valorificat prin licitatie de masa lemnoasa fasonata la drum auto care se recolteaza din fondul forestier 
proprietatc publica a Comunei Tarlungeni, conform Anexei la HCA nr. 2/15.01.2021, inaintate de 
Ocolul Silvie « Ciucas » R.A Tarlungeni - initiator, di. Primar al Cornunei Tarlungcni, Be~chea 
Severius-Florin. 

Transmis spre avizare Comisiei de specialitate nr. 1 - Comisia pentru Agricultu1·a, Activitati 
~onomico-financiare, Activitati social-culturale si culte (d-na Safta Maria Elena, d-na Cioflinc Maria 
Adriana, di. Beschea Gheorghe, di. Duluman Raimond-Tiberius, di. Miron Alexandru, di. Taizs 
Janos, di. Vilcu Laurentiu). 
6. Diverse. 

Se supune la vol procesul verbal al sedintei anterioare - se aproba in unanimitate. 
lncep dezbaterile: 
DI. Primar - "Proiectele suplimentare sunt cele discutate ieri la ~edinta de Comisie nr. 1. Am discutat 

despre ele. 
Secretar General - "Yorn lua o pauza pentru a se da avizele pentru cclc trei proiectc de hotararc 

suplimentare, dupa aceea continuam sedinta." 
DI. Primar - "Referitor la proiectele suplimentare, maine trebuie sa le depunem la Minister, va arat 

Adresa venita de la Minister prin care ne solicita aceste hotarari suplimentare ~i data depunerii la Minister, adica 
maine." ................. neinteligibil.. ........... . 

Dna Safta M. - "Facem o pauza sa facem avize, sa intrunim Comisia, sa ne documentam asupra 
problemci. Sunteti de acord? Unanimitate pentru suplimentare va mulµimesc. Pent1u ca a venit di. Director de 
la Ocolul Silvie Ciuca~ RA, di. Andras Szakal, sa trecem la problemelc Ocolului." 

Dna Cioflinc M. - "Voiam doar sa intreb sus, pe Nuqoara, unde taiati?" 
DI. Andrei Szakal - " ..... Fiecare copac se insemneaza de specialistii Ocolului ~i in functie de asta se 

taie ............... " 
Consilier local - "Ar fi bine sa se mearga cu padurarul." 
Dna Safta- "Asa cum a spus si dl. Director fiecare copac se insemneaza de specialistii Ocolului, nu de 

altcineva." 
'- Dna Cioflinc M - ''Bine, ma mai intreaba cetatenii ce se taie. Multumcsc." 

Dna Safta M. - "Mai are cineva lntrebari sau ceva de completat? Trecem la proiectul nr. 4 de pe ordinea 
de zi - Proiect de Hotarare privind aprobarea volumului de masa lemnoasa de lucru ti de lcmn de foe, 
pentru anul 2021, din fondul forestier al Comunei Tarlungeni, administrat de Ocolul Silvie ,,Ciuca~,, R.A., 
ce se poate valorifica in mod direct pentru consumul propriu al institutiilor publice, al istitutiilor de 
interes local finanfate de la bugetul de stat sau local, pentru ncvoile proprii ale persoanelor fizice, 
persoanelor fizice autorizate, intreprinderilor individuate ~i intreprinderilor de familie. Asociafiilor ~i 
fundafiilor, precum ~i pentru nevoile proprii ale administratorului fondului forestier, conform propunerii 
initiate de Ocolul Silvie ,,Ciuca~,, R.A., - initiator di. Primar al Comunei Tarlungeni, Be~chea Sevedus
Florin. 

Va rog are cineva de spus ceva?" 
DI. Duluman R.-T. - "Am depus Amendament sa se elimine cei 100 me. pentru colaboratori ~i sa se 

transfere la populatie." 
DI. Szakal A. - "Pentru colaboratori este normal, de exemplu, un presedinte de Consiliu Judetean care 

nu este din Tarlungeni, prof. universitari care nu sunt din Tarlungeni, Institute de Ccrcetare care nu sunt din 
Tarlungeni ~i care solicita contra cost lemne de foe." 

Dna Safta M. - ,.Conform legii, carui articol? Din ce lege? Trebuia sane indicati legea." 
DI. Szakal A.: ............ nu se intelege .... . 



Dna Safta M. - "Eu as spune pentru ca avem lemn destul nu trebuie sa hotarfun de acuma ca dam I 00 ca 
poate dam 50, poate dam 20, poate avcm ncvoie de 120 deci cand este nevoie atunci hotaram, veniti atunci cu 
cererea." 

DJ. Szakal A. - "Da, nici o problema .... " 
Ona Safta M. - "Bineinteles, atunci cand este nevoie veniti si solicitati." 
DI. Szakal ......................... nu se intelegc 
Dna Safta M. - ,,Mai am si eu un amendament la acest proiect, nu am depus hrutie dar voi spune in doua 

cuvinte ..... deci eu nu sunt de acord ca acuma sa hotaram cui dam sau cat dam, cand estc nevoie sa se solicite 
venili atunci." 

DI. Szakal A. ,,. .. S-a <lat in fiecare an." 
Dna Safta M. - "Die. Director, nu dam copy paste acum." 
DI. Vilcu L. .... nu se intelege ......... 
DI. Szakal A. - "Confonn prevederilor art. 4 si art 6 din HG 715/2017, am facut proiectul de 

hotarare ............ " 
Dna Safta M. - ,,Fiind amendament, supun la vot - confonn legii, noului Cod Adrninistrativ trebuie votat 

amendamentul, propun modificarea art I alin. 2 dupa cum urmeaza 11. 350 me consumul propriu al persoanelor 
fizice autorizate ... , explicati die. Duluman, va rog frumos." 

DI. Duluman R.-T. - ,,Cei I 00 me. care sunt pentru colaboratori sa fie catre populatie.'' 
Ona Ciotlinc M. - "Supunenti la vot amcndamcntul." 
Ona Safta M. - ,,Se supune la vot amendamentul domnului Ouluman, 3 persoane voteaza "pentru" 

amendament (dna. Safta M., di. Duluman R.-T.) di. Geczi-Bandi Csaba), restul ''impotriva". Proiectul de 
hotarare se voteaza in forma lui fara amendament. Pentru amendamentul propus de mine referitor la scoli, nevoia 
scolilor nu este de 600 me ajung si 300 me, pol sa justific cererea mea, asa au prim it si anul trecut, ne ccrc 
Ocolul sa aprobarn 600 me., scolile au nevoie de 460 steri adica 285 me." 

Ona. Cioflinc M. - "De unde stim noi asta?" 
DL Primar - "In an ii trecuti atat era media care o cereau ei anual, dar s-a trecut pe gaze la Purcareni, s-a 

trecut pe gaze la Zizin, scade cantitatea, dar nu este problema cat aprobam, scoala cumpara cat este necesar si 
justifica." 

Dna. Safta M. - "Si anul trecut cand nu avcau gaz, au primit mai putin de 300, sa supunem acest 
amendament la vot..." 

DL Primar - "Scoala nu stie cat va consuma, doar preconizeaza ............. nu se intelege ........... " 
Ona Safta M. - "Se fura lemne in scoala si propun sa se bage gaz, pentru asta vom vorbi, sa se faca un 

studiu, sa se cuprinda in buget. .. Se supune la vot amcndamcntul - cu propun 300mc, nu 600." 
DI. Dinu T.G. - ,,Daca votam nui 300 me le dam lemn si daca le dam 600 si le raman este o problema." 
Dna Safta M. - ,,Problema este ca nu au unde sa depoziteze si se fora." 
DI. Vilcu L. - "Exact ce a spus di Primru· din 600 ei consuma cat au nevoie." 

DI. Primar - "Ei fac stocurile si fac cerere in functie de ce stocuri au ...... nu putem anticipa ce nevoi are 
scoala, poate au nevoie de 200, noi daca votam 600 nici o prob ca merg tot catre cetateni, nu pleaca in alta parte 

Ona Safta M. - "Supunem la vot acest amendament pentru 300 me pentru scoala- 3 persoane ,,pentru" 
(dna Safta M., dl. Vilcu L., di. Duluman R.-T. ), restul "impotriva". 

Dna Cioflinc M. - ,,Noi suntem pentru proiect, fora amendamente." 
Dna Safta M. - ,,Supunem la vot proiectul nr. 4 - Proiect de Hotarare privind aprobarea volumului 

de masa lemnoasa de lucru ti de lcmn de foe, pentru anul 2021, din fondul forestier al Comunei 
Tarlungeni, administrat de Ocolul Silvie ,,Ciuca~~~ R.A., ce se poate valorifica in mod direct pentru 
consumul propriu al institutiilor publice, al istitutiilor de interes local finantate de la bugetul de stat sau 
local, pentru nevoile proprii ale persoanelor fizice, persoanelor fizice autorizate, intreprinderi1or 
individuate ~i intreprinderilor de familie. Asociafiilor ~i fundatiilor, precum ~i pentru nevoile proprii ale 
administratorului fondului forestier, conform propunerii initiate de Ocolul Silvie ,,Ciuca~,, R.A., -
initiator di. Primar al Comunei Tarlungcni, Be~chea Sevcrius-Florin - fara amendamente, asa cum este 
initial, - 13 voturi ,,pentru", I abtinere (dna Safta M.) 

Dna Safta M. - trecem la proiectul nr 5 - Proiect de Hotarare privind aprobarea pretului de 
pomire pentru materialul lemnos, care urmeaza a fl valorificat prin licitatie de masa lemnoasa 
fasonata la drum auto care se recolteaza din fondul forestie1· proprietate publica a Comunei 



. , 

Tarlungeni, conform Anexei la HCA nr. 2/15.01.2021, inaintate de Ocolul Silvie « Ciucas » R.A 
Tarluogeni- inifiatm· di. Primar al Comunei Tarlungeni, Be~chea Severius-Florin. 

Dna Safta M. - ,,DJ. Director de ce nu ati venit cu pretul cu care se pregateste lemnul, este un consiliu 
noi si pentru pretul de prelucrare a lemnului se face licitatie." 

DL Director S.zakal A. - ,, ... 110 ~i 70 lei.. ........ , se licita la maxim, adica 110 lei." 
Dl. Primar- ,,Discutia a fost initial, venise dl. Comsa Eugen, cu ideea sa mareasca prctul lemnului pentru 

cetateni si am spus pana nu avem depozit, nu marim pretul lemnului ~i le-am dat sugestia sa scadem 10 lei de a 
prestalor, am vazut ca aceleasi parcelc se pot exploata si cu 80 lei si cu 110 lei ......... " 

01. Szakal... ........................................ neinteligibil... ........ . 
Dna Safta M. - ,,Se supune la vot proiectul nr. 5- se voteaza 13 ,,pentru~' 1 abtinere (dl. Vilcu L.). 
DI. Primar: ,,Noua lege spune ca cei care au uzufruct pe teren ... in fiecare an au dreptul sa exploateze 5 

me. Inca un motiv sa facem ce trebuic facul." 
DI. Primar - :'Este vorba de American DevelopmenVCarpathia Resort, sa ii scoatem din uzufruct dar uzufructul 

acela nu se poate scoale, isi face efectul.. ............ il stergem, dar greu, ma ocup de acest subiect.. ............. ci nu si-
au respectat datele conti"actuale acum suntem in litigiu cu ei, sa ii scoatem din uzufruct, c vorba de americanii 
din padure pe care nu i-a vazut nimeni ... " 

Dna Safta M. - "Die. Primar trebuie rezolvata aceasta problcma." 
DI. Primar - ,,Ne ocupam contractul a fost facut la acel moment .......... si ii poate demonta doar Curtea 

de Arbitraj." 
Dna Safta M. - ,,Trebuie rczolvat, sunt si fonduri..." 
Dl. Primm· - "Fonduri putem obtine pentru parcul de sus .... o portiune daca o lasam neatinsa, primeam 

niste fonduri, dar datorita faptului ca suntem in litigiu cu APIA nu putem obtine aceste beneficii, din pacale 
deocamdata, speram la anul sa scapam de asta. Anul acesta scaparn de AFIR si la anul sa scapam de altele." 

Ona Safta M. - ,,Die Geczi, ati intrebat de ce sunt inundatii, v-ati interesat?" 
DI Primar - "M-am interesat eu, o sa merg impreuna cu di. Geczi pe teren exact unde se exploatcaza pe 

Valea Satului si punem un specialist in domeniu, o sa va arat si SF care se realizcaza pcntru acest canal, care 
este pe lista CNI, acum facem ridicare topo, am obtinut cam toate ce nc trebuiesc pentru obtinerea finantarii 
canalului, mai avem de lucrat la SF pentru ca e firesc ca cei de la SEGA, sa nu ne aprobe pana nu avem un SF 
clar, pentru ca debitul este foarte osci1ant, atunci trebuie sa megem cu SF pe care trebuie sa ii respectam. Trebuie 
reproiectarea, ii refaci total, nu il reconditionezi, in aceasi forma ........ " 

DI. Otelas C-tin - ,,Dle. Primar, cred ca la noi acolo ar trebui un baraj, ca sa nu se mai inunde si la noi." 
DI. Primar - ,,Paraul, stiti cum este ..... cu podul... va fi curatat periodic si se va rezolva." 
DI. Otelas C-tin - ,,Dle. Primar, si noi cetatenii de etnie rroma avem aceleasi pretentii ca oricare cetatean, 

nu mai furam, muncim ... " 
DL Primar - "Este foarte bine ce spuneti, asta e discutabil, aseara a fast un furt ..... am inceput lucarea in 

Zizin , nus-au facut diferente intre rromi si alti cetateni." 
u Ona Safta M. - ,,Trecem la pct. I de pe ordinea de zi - Proiect de Hotarare privind aprobarea 

modificarii componentei Comisiei Locale de Ordine Publica din Comuna Tarlungeni, Jud. Bra~ov -
initiator, consilier local Duluman Raimond-Tiberius. 

fost..." 

DI. Duluman R.-T.- "Estc normal sa avem o comisie pe care am propus-o conform legii." 
Ona Safta M. - ,,Ona Secretar, di. Duluman spune ca a fost acest proiect, nu trebuie sa desfiintam cc a 

Secretar General - ,,Automal se abroga, ca unnare a constiturii noului consiliul local." 
01. Primar - ,,Serviciul acesta va fi si in fisa postului la di. Viceprimar.'' 
DI. Duluman R.-T. - ,,Aceasta comisie stabileste un plan de odine publica a Comunei, discuta 

problemele." 
DI. Primar - "Azi noapte au fost la pensiune au rnpt difuzorul de la alarma si au furat tot, cu pubele de 

gunoi, noaptea intre 2,00- 4,00, dar au fost identificati pe camere." 
Ona. Saft:a M. - "Propunem comisia din fac parte di. Primar si dna. Secretar, dna Ciotlinc Maria di. 

Gezci-Bandi Casaba - propus de di. Duluman, di. Be~chea Ghe. - propus de dna Cioflinc M. 
S-a supus la vot: din Comisie fac parte dna Cioflinc Maria, di. Gezci-Bandi Casaba, di. Be~chea Ghe. - cu 
unanimitate de voturi. 

Ona. Safta M. - "Proiect de Hotarare privind insu~irea ~i aprobarca Documentafiei cadastrale 
intocmite de SC DORA SRL, prin Ing. Popa Radu Marius, in vederea rectificarii supraefei terenului atlat 



I ( 

in prop1·ietatea Statului Roman, inscris in CF nr. 103452, nr. Cad. 103452 de la 2520 mp, la 2593 mp., -
initiator di. Primar al Com unei Tarlungeni, Be~chea Severius-Florin." 

DI. Duluman R.-T. - ,,Este vorba de diferente prin masuratori." 
DI. Primar - ,,Este vorba de diferente prin masuratori, asta spune legea." 
Ona. Safta M. - ,,Se supunc la vot- se proba in unanimitate." 
Ona Safta M. - Proiect de Hotarare privind aprobarea Planului de Actiuni ~i Lucrari de Interes 

Local In Comuna Tarlungeni, Jud. Bra~ov pe anul 2021, ce vor fl executate de beneficiarii de ajutor social, 
conform Anexei - initiator di. Primar al Comunei Tarlungeni, Be~chea Severius-Florin. 

Secretar General - ,,A veti Planul de Actiuni ~i Lucrari de lnteres Local In Comuna Tarlungeni, Jud. 
Bra~ov pe anul 2021, ce vor fi executate de beneficiarii de ajutor social, confonn Anexei, care se actualizeaza 
in fiecare an si se supune la vot, cste intocmit de Compartimentul Asistenta Sociala." 

Dna. Safta M. - ,:Se supune la vot, se aproba in unanimitate." 
Ona. Safta M. - •:suplimentarile, au fost prezentate." 
DI. Primar - "Avem Proicct de Hotarare privind aprobarea proiectului de echipamente TIC pentru 

facilitarea accesului elevilor din Comuna Tarlungeni la educatie online ~i lmbunatatirea infrastructurii TIC In 
re\eaua ~colara din Comuna Tarlungeni: Judetu Bra~ov - cod proiect 144645 $i a cheltuielilor generate de 
implementarea acestuia, am achizitionat tabletele si sper sa primim finantare pe acest proiect." 

Dna. Safta M. - :'Supunem la vot. .. " 
Secretar general - "lnainte de a aproba va rog frumos Comisia de avizare sa dati avizul, apoi supuneti la 

vot pentru aprobare, va multumesc pentru avizul favorabil. Si pentru celelaltc doua proicctc suplimentarc, va 
multumesc pentru avizul favorabil." 

DI. Primar- "Am primit Adresa de la Ministerul Dezvoltarii.. ........ , a trebuit reactulaizat Devizul general 
prin HCL." 

Ona. Safta M. - ;'Supunem la vot Proiectul de Hotarare privind aprobarea actualizarii Devizului General 
anexat al investitiei ~i In consecinta actualizarea indicatorilor tehnico-economici ai investitiei Modemizare strazi 
(Str. lzvor, str. Harmanului, str. Tudor Vladimirescu), comuna Tarlungeni, judetul Br~ov, conform Anexei. -
se aproba in unanimitate." 

Ona. Safta M. - "Proiect de Hotarare privind aprobarea bugetului proiectului Reabilitare ~i 
modernizarc str. Padurii- Zizin 0+000-0+0+500-2,5 km, a indicatorilor tehnico-economici ~i cofinanfarea din 
bugetul local a proiectului, in suma de 878.902,58 lei" 

DI. Primar - "sunt 2 proiecte separate" 
Ona. Safta M. - ,,se supune la vot - se aproba in unanimitate." 
Ona. Safta M. - "la Diverse, in banii pentru buget, sa prindeti bani pentru studiu pt apele pluviale, ne 

trebuiesc meseriasi proiectanti, arhitecti sa se faca un studiu clar." 
Dl. Primar- ,,Totul se va face in urma unui proiect, este o discutie ampla si voi face un proiect de hotarare 

pe aceasta tema." 
v Dna. Safta M. - "Sa se faca un studiu, ce inseamna sa se bage gazul la scoli.>' 

DI. Primar -"Vom dori sa facem cat mai izolat, vom face din fonduri europene, urmeaza sa facem acest 
lucru cat mai repede, va voi prezenta materialul in timp pentru a fi studiat. Vom face si extindere si bransament 
pentru cetaleni pana la poarta." 

DI. Vilcu L. - ''Referitor la contabilitate ..... cu socictatea de prestari servicii .............. (nu se intelege) ... " 
DI. Primar - "Estc totul confonn legii, puteti cere un raport." 
Dna. Safta M. - "lnchidem sedinta .. .'' 

Nemaiexistand alte probleme care sa tie supuse dezbaterilor de catre consilicrii locali, d-na Prcsedintc 
de sedinta declara tnchisa ~edinta ordinara a Consiliului Local al Comunei Tarlungeni din data de 
28.01.2021 . 


